
2020-04-29 Vår 

Vi är inne i sista dagarna av april månad och påsklovet har precis varit. Jag hoppas att många 

av er fått njuta av dom fina dagarna vi hade. Inom kommunen är det relativt lugnt just nu, vi 

har en större frånvaro av personal än vanligt, men nivåerna har stabiliserats något. Vi har 

gjort ett antal förberedelser och bl.a. tagit ett beslut på KS i mars där vi beslutade att öppna 

en Covid-19 avdelning. Än så länge finns inte behovet men vi gör så många förberedelser som 

vi kan. Nu är det strax dags för valborgsfirande, vilket inte kommer att bli likt många andra 

år. Som ni alla vet har vi ett förbud på allmänna sammankomster över 50 personer sen i 

slutet på mars. Det innebär att många föreningar har ställt in sina valborgsfiranden.  

Det vi önskar det är att tänka på att skydda våra äldre som risker att att bli svårt sjuka, 

undvika större folksamlingar, håll avstånd till andra både inomhus och utomhus, tvätta 

händerna med tvål och vatten i minst 20 sek. 

All den senaste informationen finns att hitta om ni följer Pajala Kommuns hemsida och 

folkhälsomyndighetens hemsida kring Coronavirusets utveckling och hur det påverkar både 

medborgare och kommunens verksamhet. Där kommer uppdatering ske löpande.  

Tråkigt nog har vi varit tvungna att lägga branchkalendern besöken på is just för tillfället. Vi 

försöker istället ta kontakt med företagen och höra hur dom har det och vilken hjälp dom 

behöver. Tveka inte att ta kontakt med oss kring dom Corona åtgärder som Pajala Kommun 

har beslutat om. Mer information kring dom hittar ni här: 

https://www.pajala.se/naringsliv-utveckling/information-om-corona-covid-19-till-dig-som-

foretagare/ 

Eftersom även företagsfrukostarna har blivit inställda, så planerar vi just nu för digitala 

företagsfrukostar. Vi kommer ut med mer information via våra sociala kanaler och hemsidan 

då det närmar sig. 

På hemsidan presenteras nu vilka åtgärder vi gör riktade mot våra föreningar och våra 

medborgare. Vi vet att många föreningar inte kommer att kunna genomföra sina aktiviteter 

under detta år och därför ser vi till att aktivitetsstödet som går ut till föreningar baseras på 

aktiviteter man genomfört under 2019. Läs mer på denna länk: 

https://www.pajala.se/kommun-politik-service/samhallsskydd/logg-for-handelseutveckling-

och-

beslut/?fbclid=IwAR0VeNfLAgAekMo8Kwr0zh0vE1cg6iEYiKOeLn9L10tpi6N_Vfe6EOpKkI

M 

 

Jag hoppas också att ni har sett att minoritetsutskottet ändrat sitt ansökningsförfarande 

kring ansökningar av minoritetsmedel. Där kan man nu ansöka mellan 2020-04-21 – 2020-

06-01 och sen i höst mellan 2020-06-02 – 2020-08-12. Helt enkelt för att främja språk och 

kultur genom nya möjligheter att söka medel till projekt trots läget. 

Är det något som ni anser saknas eller behöver kompletteras, kontakta oss gärna för en 

diskussion. 

Sista fullmäktige så tog även vi politiker vårt ansvar att begränsa smittspridning och utöva 

social distans genom en överenskommelse mellan alla partier kring en begränsning av antal 

medlemmar som deltog på fullmäktige. Ett stort tack till alla er gruppledare för att alla 

partier också ställer upp på att försöka begränsa smittspridningen. 
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I fullmäktige i slutet av mars togs förändringsbudget för 2020, där vi har utökat ramarna för 

tekniska, fastigheter och placeringar. Vi tog även ett beslut om att soltorget ska rustas. Vi lade 

under 500 tkr till att soluret och scenen ska repareras och parken ska bli i bättre skick än vad 

den är nu. Vi lade även under 2,5 miljoner som är tänkt att gå till strategiska satsningar. Det 

kommer satsningar på b.la. upprustning av rastplatser, satsningar inom meänkieli inom 

kommunen, vi inför välkommen till världen – babypaket i kommunen, extrastöd till 

föreningslivet mm.  

Vi ser också att det är en orolig omvärld både socialt och ekonomiskt just nu. Dom stora 

åtgärdspaket som regering och riksdag kommer med för att stimulera ekonomin kommer 

också att påverka kommunernas ekonomi framöver. Vi vet att vi går mot en lågkonjunktur, 

där både produktion, inkomster och sysselsättning kommer att påverka både Sverige och hela 

världen. Där arbetar SKR och andra aktörer för att ge oss alla så goda prognos som möjligt. 

Men vi får ge oss lite till tåls och vänta ett tag till för att se var det bär... 

 

Trevlig Valborg,  

Ulrica Hammarström 

Kommunalråd 


